
ZAPISNIK 
28. sjednice Gradskog vijeća Grada Rijeke  

održane 26. travnja 2012. godine 
 
 Sjednicu je u 9,35 sati otvorila predsjednica Gradskog vijeća Dorotea Pešić-Bukovac. 
 
 Nakon izvršene prozivke utvrđeno je da su sjednici nazočna 33 člana Gradskog 
vijeća te da Gradsko vijeće može donositi pravovaljane odluke. 
 
 Sjednici su bili nazočni članovi Gradskog vijeća: Dinko Beaković, Predrag Blečić, 
Ivan Bogdanić, mr.sc. Vesna Buterin, mr.sc. Ernest Cukrov, Ljiljana Cvjetović, Tea Čaljkušić-
Mance, Marko Filipović, Lidija Flas, mr.sc. Željko Glavan, Ivan Ivaniš, mr.sc. Nikola Ivaniš, 
mr.sc. Šime Jagičić, Ivana Jurčić, Sanjin Kajba, Ana Komparić Devčić, Ismet Mešanović, 
Ljiljana Mihić, Bože Mimica, Dorotea Pešić-Bukovac, Nada Pindulić, Vuk Prica, Branko 
Rađa, Josip Rupčić, Dušan Sekulić, Oskar Skerbec, mr.sc. Bojan Šober, Danko Švorinić, 
Mate Tomljanović, Ana Turak, Walter Volk, Irena Vukosavljević i Tomislava Zečević Pedić. 
 
 Izostanak su opravdali članovi Gradskog vijeća: Hrvoje Burić i Sandra Krpan.  
 
 Na zapisnik 27. sjednice Gradskog vijeća održane 27. ožujka 2012. godine nije bilo 

primjedbi. 
 
 UVODNE OBAVIJESTI: 
 

Predsjednica Gradskog vijeća Dorotea Pešić-Bukovac je izvijestila da su članovima 
Vijeća, sukladno članku 73. Poslovnika Gradskog vijeća, dostavljeni pisani odgovori na 
pitanja članova Gradskog vijeća Predraga Blečića i Ivana Bogdanića postavljena u 
aktualnom satu 27. sjednice Gradskog vijeća. 

 
 AKTUALNI SAT 
 
1. IVANA IVANIŠA, u svezi problematike izdavanja poslovnih prostora u Gradu Rijeci, a 
vezano za natpise u medijima, zanima kakav je postupak, od raspisivanja natječaja, primanja 
zahtjeva i jamčevina pa do davanja u najam poslovnih prostora u Gradu Rijeci? 
 
Gradonačelnik mr.sc. Vojko Obersnel je odgovorio da je, sve što se dešava zadnjih dana 
u medijima, dokaz kako se ponekad na nakaradan način prihvaća pojam demokracije prema 
kojem postoji sloboda govora i izrečene riječi, ali bi pritom ipak trebalo voditi računa da se 
govori istina i da se ne manipulira činjenicama. Priča oko poslovnih prostora je stalno u 
interesu javnosti i izložena je različitim pritužbama, prijetnjama sudovima i zaštitama svojih 
prava. Nadalje je naglasio da u cijelom ovom razdoblju nije bilo gotovo niti jednog 
izgubljenog spora i niti jednog dokaza, koji bi mogli govoriti o greškama gradskih službi 
odnosno o krivim postupcima izvan onoga što propisuje Zakon o poslovnim prostorima ili 
Odluka Gradskog vijeća koja regulira davanje u najam poslovnih prostora.  Pri tome je 
interesantno da zakupci vrlo često imaju jedno tumačenje za sebe, drugo za druge. Trenutno 
je u žiži interesa poslovni prostor na Korzu 8, za koji se govori da je namješten, budući da 
postoji samo jedna djelatnost koja će se obavljati u tom poslovnom prostoru. Interesantno je 
da te primjedbe iznosi zakupnik koji je prije tri godine izlicitirao prostor na Korzu, za koji je 
također bila određena samo jedna djelatnost, a koji je nakon toga zatražio nadopunu 
djelatnosti što mu je Grad i odobrio. Dakle, kada se tako nešto dozvoli njemu, onda je to u 
redu, a kada se to dozvoli nekim drugim osobama onda je to pogodovanje ili namještanje. 
Sve što je učinjeno, učinjeno je sukladno Zakonu o poslovnim prostorima i Odluci Gradskog 
vijeća o davanju poslovnih prostora u najam. Ukoliko netko misli da je Zakon prekršen, može 
pokrenuti postupak putem nadležnih tijela. Što se njega osobno i Grada tiče, napomenuo je 
da je ovoga puta i njemu dosta, pa će i on podnijeti tužbe u svoje ime i u ime Grada. 



2. DINKO BEAKOVIĆ je u ime studenata koji studiraju u Rijeci, upitao da li zgrada 
Sveučilišnog odjela u Kampusu Trsat ima uporabnu dozvolu, jer ukoliko nema, po mišljenju 
roditelja studenata III godine, Odjel za biotehnologiju i istraživanje lijekova bi mogao pauzirati 
godinu dana zbog nemogućnosti korištenja laboratorija koji se nalaze u istoj zgradi. Upitao je 
da li je Gradonačelnik zna što je s tim, ako ne, da li se može raspitati u Rektoratu? 
 
Gradonačelnik mr.sc. Vojko Obersnel je odgovorio da su, koliko je njemu poznato, svi 
objekti Kampusa na Trsatu, koji su preuzeti od strane Sveučilišta i u kojima se odvija 
nastava, dobili uporabnu dozvolu. Ne zna konkretno što je s tom zgradom osim da je bilo 
nekih problema i nesuglasica između Rektorata kao investitora i izvođača radova oko 
uređenja fasade, pa će se o tom problemu raspitati u Rektoratu i dostaviti članu Vijeća pisani 
odgovor.  
 
3. BRANKO RAĐA je upitao zašto je gradilište za izgradnju poslovno stambene građevine 
Pod Kaštelom, koju izvodi Osijek Koteks uz parkiralište Gomila, zatvoreno već više mjeseci 
te kada će radovi biti nastavljeni? 
 
Gradonačelnik mr.sc. Vojko Obersnel je iznio da, koliko je njemu poznato, tu investiciju ne 
vodi Grad, pa ne zna zbog čega je došlo do prestanka radova. Poznato je da izvođač radova 
Osijek Koteks ima određenih problema i da je KD Vodovod i kanalizacija s njima imalo 
problema prilikom izvođenja nekih radova na rekonstrukciji vodovodne i kanalizacijske 
mreže. Zatražit će od komunalnog redarstva da izvrši očevid te će temeljem toga pripremiti 
Informaciju o tom problemu.  
 
4. MARKO FILIPOVIĆ je iznio da su građani Rijeke, uređenjem plažnog pojasa ispod 
bazenskog kompleksa na Kantridi u dužini od nekih 350 metara i površine od 14.000m2, 
dobili svoju najljepšu i najveću uređenu plažu na kojoj se vijori i plava zastava koja znači 
međunarodno priznanje zaštite mora i kvalitete sadržaja na plažama, na što moraju biti 
ponosni. Budući se bliži sezona kupanja, mnogi građana su se u prvim konzultacijama 
izjasnili oko modela daljnjeg upravljanja plažom, pa se njih 59% izjasnilo da bi pola plaže 
trebalo dati u koncesiju, a njih 41% cijelu plažu, njih 75% se izjasnilo da se ne plaća ulaz na 
plažu, ali da se dodatni sadržaji naplaćuju, a 25% je za plaćanje ulaza na plažu uz besplatno 
korištenje opreme. 
 Na današnjoj sjednici Županijske skupštine, temeljem zahtjeva Grada Rijeke i 
prijedloga obnašatelja dužnosti župana, upućen je Prijedlog odluke o povjeravanju ovlaštenja 
Gradu Rijeci za davanje koncesije na pomorskom dobru na području plaže Ploče - Kantrida, 
Rijeka, te je upitao da li će građani ove sezone imati plažu pod koncesijom ili ne? 
 
Gradonačelnik mr.sc. Vojko Obersnel je odgovorio da je intencija Grada bila da se kao 
rezultat ankete dobivene putem e-konzultacija ta plaža da u koncesiju na način koji 
građanima najviše odgovara odnosno bez naplate ulaznica, ali uz široku ponudu usluga koje 
će koncesionar nuditi od ležaljki, suncobrana, sandolina i sl. 

Nadalje je naglasio da je dodjeljivanje koncesije dosta složen proces i da na žalost, 
temeljem postojećeg Zakona, gradovi nemaju ovlaštenja za dodjelu koncesija, nego 
isključivo Država ili Županija. Zahtjev kojim bi se Gradu Rijeci omogućila  dodjela koncesije 
upućen je Županijskoj skupštini koja će taj Prijedlog razmatrati na današnjoj sjednici, te 
vjeruje da će Skupština prihvatiti taj Prijedlog. Na žalost, ove godine to neće biti moguće 
realizirati jer je do sezone kupanja ostalo još samo mjesec dana, pa bi u tom roku bilo 
neozbiljno za očekivati da će bilo koji koncesionar moći osigurati sve što je potrebno. Ove 
godine će se još koristiti institut koncesijskog odobrenja, što znači da će na plaži biti brojni 
sadržaji ovisno o interesu različitih koncesionara, a u međuvremenu će se pripremiti 
postupak za davanje plaže u koncesiju na duži period od nekih 5-10 godina, koji će biti 
spreman najkasnije u mjesecu rujnu ove godine. 
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5. LJILJANA CVJETOVIĆ je iznijela da sve zgrade koje plaćaju pričuvu preko RI-stana 
obavezno moraju, za popravke dimnjaka odnosno krovova, koristiti firmu Dimnjačar sa čijim 
uslugama i cijenama nisu zadovoljni. Upitala je da li je to jedina firma u Gradu Rijeci 
ovlaštena da vrši te popravke te da li postoji mogućnost da to radi neka druga firma kako bi 
građani imali mogućnost biranja usluga i cijena? 
 
Gradonačelnik mr.sc. Vojko Obersnel je odgovorio da to nije problem onih koji plaćaju 
pričuvu RI-stanu jer se dimnjačarska djelatnost obavlja putem koncesija koje raspisuje Grad 
Rijeka. Na zadnjem natječaju koncesiju za obavljanje dimnjačarskih djelatnosti dobila je 
tvrtka Dimnjačar jer je bila jedina koja je ispunjavala uvjete natječaja. Koncesija ističe u 11-
tom mjesecu o.g. i u roku od najkasnije naredna dva mjeseca bit će pripremljen natječaj za 
novo razdoblje za obavljanje dimnjačarske djelatnosti, pa se nada da će osim tvrtke 
Dimnjačar i drugi ponuditelji sudjelovati u natječaju. Kroz koncesijski ugovor definiran je 
način obavljanja djelatnosti i za sada na žalost, obzirom na zakonska ograničenja, ne postoji 
druga mogućnost osim korištenja usluga tvrtke Dimnjačar. 
 
6. IRENA VUKOSAVLJEVIĆ je iznijela da je Vlada najavila program koji se odnosi na 
izgradnju, dogradnju i rekonstrukciju javnih objekata po modelu Javno privatnog partnerstva i 
kojim je obuhvaćeno 338 škola, u vrijednosti od cca 6,2 milijarde kuna, od čega bi 50% 
iznosa financirala Europska investicijska banka na rok otplate od 30 godina i 3,5% godišnje 
kamate, a u otplatu bi se uključila i Država sa 55%, Županija sa 35% i jedinice lokalne 
samouprave sa 10%, pa je interesira da li se Grad Rijeka uključio u navedeni projekt i ako je, 
koje su škole njime obuhvaćene? 
 
Gradonačelnik mr.sc. Vojko Obersnel je odgovorio da je po modelu Javno privatnog 
partnerstva izgrađen i Sportski centar Zamet, a u pripremi je i izgradnja Centra Žabica koji 
uključuje autobusni kolodvor, garažu i ostale sadržaje. Nadalje je istaknuo da se Grad 
uključio u ovaj projekt u koji je prijavio rekonstrukciju tri škole i to Osnovne škole Vežica u 
kojoj se planira nadogradnja za potrebe baletne škole, Osnovne škole Gornja Vežica i 
Osnovne škole Pehlin na kojoj se planira nadogradnja 10-tak novih učionica, kako bi se 
omogućilo da te škole rade u samo jednoj smjeni. Vrijednost navedenih radova iznosi cca 30 
milijuna kuna. Ujedno se razmatra i eventualna mogućnost prijave projekta za izgradnju 
jedne nove škole na lokaciji na kojoj su projekti izgradnje stanova po poticajnoj stanogradnji, 
što je još uvijek u fazi pripreme. Međutim, projekti za navedene tri škole su prijavljeni i nalaze 
se na tom spisku. 
 
7. PREDRAG BLEČIĆ se pozvao na odgovor na njegovo pitanje koje je postavio na 27. 
sjednici Gradskog vijeća u svezi natječaja za sanaciju deponija Viševac, te je zatražio da mu 
se do naredne sjednice dodatno odgovori kolika je bila ponuda zajednice ponuditelja Smelt 
d.d. Ljubljana koja je na tom javnom natječaju odbijena kao nepotpuna i zbog čega je točno 
ta tvrtka odbijena? Budući da je u materijalima navedeno da se radi o nepotpunoj 
dokumentaciji, zanima ga što je u dokumentaciji bili nepotpuno? Ujedno je zatražio da mu se 
dostavi podatak tko je projektant Projekta sanacije deponija neopasnog otpada Viševac? 
 
8. JOSIP RUPČIĆ je iznio da se ovdje više puta govorilo o sigurnosti pristupa djece 
Osnovnoj školi Kozala, ali se do danas ništa nije promijenilo. Veliki broj automobila je i dalje 
nepropisno parkiran, naročito od ulice Oktavijana Valića prema školi, a oko Škole je takva 
zakrčenost automobilima da invalidi na mogu pristupiti školi, a u slučaju potrebe ne bi mogla 
doći ni vatrogasna vozila. Temeljem toga upitao je što će Grad kao osnivač učiniti na 
povećanju sigurnosti pristupa djece Osnovnoj školi Kozala? 
 
Gradonačelnik mr.sc. Vojko Obersnel je odgovorio da je problematika sigurnosti prometa 
definirana Zakonom o sigurnosti prometa i za to je nadležna Prometna policija, a manjim 
dijelom Prometno redarstvo Grada Rijeke. Jedino što on može učiniti je da inzistira da 
Prometno redarstvo bude više prisutno na tom području te da Prometnoj policiji uputi zahtjev 
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u kontekstu postupanja. Međutim, najveći problem vezano za parkiranje izazivaju stanovnici 
koji stanuju u neposrednom okruženju i čija djeca pohađaju tu školu te je apelirao na sve da 
svojim primjerom i angažmanom putem mjesnih odbora, sportskih klubova i putem škole 
vode računa o sigurnosti djece. 
 
9. NADA PINDULIĆ je u ime riječkih umirovljenika upitala kada će hospicij na Belvederu biti 
osposobljen da primi prve korisnike te da li je i kako riješeno pitanje financiranja?  
 
Gradonačelnik mr.sc. Vojko Obersnel je odgovorio da je to prvi hospicij ovakvog tipa koji 
će biti otvoren u Republici Hrvatskoj i naravno da to nosi i određene probleme u smislu 
realizacije. Hospicij će biti otvoren kao rezultat suradnje Riječke nadbiskupije, Grada Rijeke i 
Primorsko-goranske županije. Svi građevinski radovi su završeni i u tijeku je nabava 
medicinske i druge opreme, nakon čega slijedi dobivanje suglasnosti nadležnog ministarstva 
za rad, budući da se radi o specifičnoj ustanovi. Otvorenje Hospicija očekuje se negdje na 
jesen, ovisno o brzini nabavke opreme temeljem Zakona o javnoj nabavi te brzini dobivanja 
suglasnosti od strane Ministarstva zdravlja. Paralelno s time vode se i pregovori sa 
Ministarstvom zdravlja oko zatvaranja financijske konstrukcije. Procjenjuje se da bi godišnji 
operativni troškovi Hospicija iznosili cca 5 milijuna kuna što se ne može prevaliti niti na 
Županiju, niti na Grad, niti na korisnike Hospicija, pa očekuje da Hospicij uđe u sustav 
zdravstvene ili socijalne skrbi kako bi se jednim dijelom sufinancirao i od strane Ministarstva 
zdravlja odnosno Hrvatskog zavoda za zdravstveno osiguranje ili nekih drugih izvora, što će 
se riješiti do otvaranja Hospicija. 
 
10. IVAN BOGDANIĆ je iznio da je zadovoljan reakcijom KD Čistoća na njegovo pitanje sa 
prošle sjednice Vijeća, jer je u roku od 8 dana sanirano sve što je bilo moguće. Međutim, 
problem i dalje postoji budući da je riječ o većem reciklažnom dvorištu u Gradu Rijeci koje se 
širi van predviđenog prostora i zauzima duplo veću površinu. Zamolio je da se nadležni 
Mjesni odbor jedanput mjesečno konzultira o navedenom problemu kako bi se na licu mjesta 
utvrdilo kakvo je stanje, a obzirom da je on bio inicijator izgradnje na određenoj lokaciji rog 
reciklažnog dvorišta i da tamo živi, u interesu mu je da se takve stvari ne događaju. 

Ujedno ga interesira što je sa radovima na jednoj od lokalnih cesta na Pehlinu u 
dužini od cca 300 m, koja se uređuje već godinu dana, da li je ponovni javni natječaj 
proveden, da li je izvođač odabran i da li će bivši izvođač biti sankcioniran zbog 
neobavljenog posla? 

 
Gradonačelnik mr.sc. Vojko Obersnel je odgovorio da ne zna sve detalje oko radova na toj 
cesti te da će direktor KD Vodovod i kanalizacija na jednoj od točaka dnevnog reda imati 
prilike nešto reći i o nastalim problemima. Naglasio je da se u proteklih godinu dana izgradio 
velik broj vodovodnih ogranaka i nove mreže kanalizacije koje se mjere u desecima 
kilometara, te da je na nekim lokacijama bilo problema koji su uzrokovani neodgovornim 
izvođačima s kojima je ugovor sporazumno raskinut ili se našlo neko drugo rješenje. Osobno 
mu je žao što je do tih problema došlo, pa se u ime KD Vodovod i kanalizacija i u ime Grada 
Rijeke ispričao svim građanima koji su zbog tih radova imali problema, te je istaknuo da se tu 
radi ipak o jednom malom postotku dionica, iako je za one koji žive u toj ulici to bio veliki 
problem. 

Nadalje je iznio da će se to i ubuduće dešavati dok se ne promijeni Zakon o javnoj 
nabavi i riješi mogućnosti lakšeg raskida ugovora. Ujedno je iznio da je dao nalog KD 
Vodovod i kanalizacija da se razmotri mogućnost da se one građane koji su u ovoj situaciji 
bili oštećeni uslijed radova koji su trajali neopravdano dugo, na neki način obešteti. 

 
11. mr.sc.VESNA BUTERIN je podsjetila Gradonačelnika na sastanak koji se prije par 
godina održao kod bivšeg Župana Komadine na kojem je bilo govora o izgradnji autoceste 
Križišće-Žuta lokva za koju je Gradonačelnik dao potporu jer je smatrao da ima veliki značaj 
za razvoj riječkog prometnog pravca. Dok je SDP bio u oporbi, Gradonačelnik je bio za 
izgradnju te ceste i imao je identičan stav kao i Župan. Međutim, nakon što je gdin Komadina 
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postao Ministar zadužen upravo za projekt realizacije Žute Lokve, Gradonačelnik je potpuno 
promijenio mišljenje i Žuta lokva više nije toliko važna i više nije prioritetan projekt za Grad, 
te je interesira što se konkretno u njegovom stavu promijenilo, te zašto nije stao uz bivšeg 
ministra, budući se radi o projektu koji je od velikog prometnog značaja za Grad Rijeku i koji 
bi pridonio razvoju riječkog prometnog pravca, za što se svi jako zalažu? 
 
Gradonačelnik mr.sc. Vojko Obersnel je upitao zašto riječka opozicija, koja se tako 
zdušno zalaže za realizaciju tog projekta, nije po tom pitanju učinila ništa za vrijeme dok je 
njihova stranka bila na vlasti. Nadalje je iznio da je on na tom sastanku rekao da podržava 
realizaciju tog projekta, ali po prioritetima, te da je za Grad Rijeku i za gospodarstvo Grada 
Rijeke puno važnija cesta D-403 koja mora biti izgrađena paralelno s izgradnjom Zagrebačke 
obale koja je isto tako vrlo važna za razvoj gospodarstva Rijeke i za riječki prometni pravac, 
te odgovorno tvrdi da su ova dva projekta neusporedivo važnija za gospodarstvo Hrvatske 
nego cesta prema Žutoj lokvi. 

Podsjetio je na činjenicu da je Ugovor o izgradnji Zagrebačke obale potpisan prije 15 
dana iako su novci za izgradnju bili osigurani još 2003. godine, pa bi volio znati zašto se 
toliko čekalo na realizaciju tog projekta iako je odgovorna osoba za to bio HDZ-ov 
dojučerašnji predsjednik koji se toliko zdušno zalagao za realizaciju riječkih projekata. 

Nadalje je iznio da je došao u otvoreni sukob sa tadašnjim ministrom Šukerom, kada 
je inzistirao na problematici i zatvaranju financijske konstrukcije izgradnje ceste D-403 koja 
na žalost još uvijek nije zatvorena. U arhivi postoji pismo Ministra Kalmete koji je garantirao 
da će se ta cesta izgraditi, ali nakon dolaska nove vlasti nesumnjivo je da je izgradnja ceste 
D-403 i završetak izgradnje Zagrebačkog terminala neusporedivo važniji od izgradnje ceste 
prema Žutoj lokvi. Nitko nije rekao da se cesta neće graditi, ali je rečeno da ona u ovom 
trenutku nije prioritet, a dokumentacija za izgradnju te ceste još uvijek nije gotova unatoč 
velikoj brizi riječke opozicije za taj prometni pravac, a čim bude gotova, cesta će se graditi po 
koncesijskom modelu. 

Na kraju je ponovio da nitko nije rekao da se ta cesta neće graditi, ali ona u  ovom 
trenutku nije prioritet u odnosu na cestu D-403. 
 
12. TEA ČALJKUŠIĆ MANCE je iznijela da ima saznanja da se u Veletržnici ribe Rijeka 
obavljaju određene istražne radnje u svezi nepravilnosti u poslovanju te da djelatnicima nisu 
tri mjeseca isplaćene plaće, pa je zanima da li Grad Rijeka, kao jedan od osnivača, ima 
takvih saznanja i ako ima, da li je nešto poduzeo? 
 
Gradonačelnik mr.sc. Vojko Obersnel je odgovorio da je Grad upoznat s tim i da se nešto 
počelo rješavati, ali je ujedno podsjetio da je jedan od osnivača Veletržnica ribe Rijeka i 
Vlada Republike Hrvatske kroz svoje Ministarstvo poljoprivrede, te da je Grad u proteklom 
mandatu beskonačno puta upozoravao na postojeće probleme, a Vlada već više od godinu 
dana nije imenovala niti svoje predstavnike u Nadzorni odbor. Navedeni problemi koje treba 
riješiti su prvenstveno nastali zbog nefunkcioniranja tržišta ribom koje očito treba riješiti na 
drugi način i ako je netko zlouporabio svoj položaj i kršio Zakon, prema njemu će biti 
poduzete odgovarajuće mjere. Na tu temu  nedavno je održan i sastanak predstavnika Grada 
Rijeke, Županije i Ministarstva poljoprivrede kako bi se taj problem riješio na zadovoljavajući 
način. 
 
13. TOMISLAVA ZEČEVIĆ PEDIĆ se nadovezala na pitanje autoceste Žuta lokva, te iznijela 
da je Žuta lokva iznimno značajan spoj i s nestrpljenjem ga se iščekuje, a novog Ministra 
više zanima autocesta preko Bosne nego spoj na Žutu Lokvu i Pelješki most što je od 
interesa za Hrvatsku. 
 Nadalje je iznijela da je otvaranjem čvora na Rujevici dobiveno još jedno crno žarište 
u Rijeci, ulica Antuna Barca i kružni tok te spoj prema Čandekovoj ulici gdje se nalaze dvije 
škole Osnovna škola Turnić i Eugen Kumičić, a slično stanje je i na Pehlinu gdje je prijelaz za 
učenike vrlo opasan, a promet vrlo frekventan. 
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  Zanima je što će Grad Rijeka kao prijatelj djece poduzeti i tražiti da se poduzme po 
pitanju opasnih dijelova prometnica gdje je promet iznimno frekventan i gdje se brzo vozi, 
kako bi zaštitio svoje najmlađe sudionike u prometu, odnosno školarce, vrtićarce i sve one 
koji pješice idu u školu 
 
Gradonačelnik mr.sc. Vojko Obersnel je u svezi njene opaske iznio da je prije mjesec 
dana putovao prema jugu odnosno u Dubrovnik, preko Senja na Vratnik, a vratio se preko 
Bosiljeva, gdje je cesta nešto kilometarski duža, ali je vremenski puno kraća, pa bi cesta koju 
članica Vijeća spominje skratila taj put za možda 15-tak minuta, što smatra da nije prioritetno 
važno, te iznio da postoji alternativa ukoliko se prema Dalmaciji vozi autocestom. Jedini 
problem je što je morao dva puta prelaziti državnu granicu, prolaziti carinske i policijske 
formalnosti, te je razmišljao kako to izgleda ljeti kada je promet intenzivan. 

Osobno misli da je u interesu Republike Hrvatske i stanovnika juga Hrvatske riješiti 
koridor kroz Bosnu i Hercegovinu jer je neprihvatljivo da netko ne može iz jednog dijela 
županije preći u drugi dio županije, a da ne prolazi državnu granicu. Drago mu je da se sa 
predstavnicima Bosne i Hercegovine našlo rješenje koje je neusporedivo jeftinije i efikasnije 
od izgradnje megalomanskog projekta Pelješkog mosta protiv kojeg nema ništa, ali smatra 
da u ovom trenutku nije prioritet.  

U svezi drugog pitanja odgovorio je da, koliko je njemu poznato, na svim spomenutim 
lokacijama u zoni osnovne škole postoje pješački prijelazi i vertikalna signalizacija koja 
upozorava na blizinu osnovne škole i to se koristi svugdje u svijetu. Grad je razmatrao i 
mogućnost postavljanja ležećih policajaca koje za sada Zakon o sigurnosti prometa ne 
dozvoljava na prometnicama na kojima prolazi javni gradski prijevoz. Jedino što preostaje je 
da se kroz sustav represivnih mjera od strane policije utječe na neodgovorne vozače. 
 
TOMISLAVA ZEČEVIĆ PEDIĆ je iznijela da će na spoju Rujevica u osmom mjesecu, nakon 
otvaranja novog trgovačkog centra, biti izuzetno frekventno, jer se već i sada osjeća 
zagušenje u nekim vršnim satima, a što će tek biti u 9 mjesecu kada se krene u školu.  
 
Gradonačelnik mr.sc. Vojko Obersnel je naglasio da će se izgradnjom ceste D-403 riješiti i 
problem zapadnog dijela grada jer će ta cesta, koja bi predstavljala ulaz u centar grada, 
preuzeti veliki dio prometa sa zapadnog dijela grada i rasteretiti taj dio grada.  
 
14. BOŽE MIMICA je upozorio da se na potezu široke prometnice Riva, točno ispred zgrade 
Jadrolinije nalazi vrlo opasan pješački prijelaz koji je neobilježen. Naime, vozila koja ulaze sa 
zapada prema istoku u ulicu Riva, nailaze na dva semafora ispred kojih se nalazi spomenuti 
pješački prijelaz, što posebice u otežanim prometnim uvjetima (sumaglice ili kiše) za vozače 
može biti vrlo zbunjujuće. Upitao je da li se na mjestu gdje se nalazi taj pješački prijelaz 
može postaviti semafor ili barem treptajuće svjetlo? 
 
Gradonačelnik mr.sc. Vojko Obersnel je iznio da se slaže s konstatacijom da taj prijelaz, 
koji se nalazi između druga dva pješačka prijelaza, koja su semaforizirana, mogu biti 
zbunjujući i mogu nezgodno utjecati na percepciju vozača. Budući da je riječ o državnoj cesti 
kojom upravljaju Hrvatske ceste, nadležne stručne službe Grada i Rijeka prometa razmotrit 
će ovaj zahtjev i ukoliko za to postoje opravdane i tehničke mogućnosti, zahtjev za 
semaforizaciju uputiti Hrvatskim cestama. 
 
 UTVRĐIVANJE DNEVNOG REDA 
  

Predsjednica Gradskog vijeća Dorotea Pešić-Bukovac je izvijestila da na prijedlog 
dnevnog reda, koji je dostavljen uz poziv za sjednicu Gradskog vijeća, nije podnesen 
prigovor tako da se dnevni red smatra usvojenim kako je predloženo. 
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Zatim je predsjednica Gradskog vijeća objavila da je Gradsko vijeće usvojilo 
slijedeći 

D N E V N I  R E D 
 

1. Izbori i imenovanja: 
a) Prijedlog za razrješenje i imenovanje člana Skupštine TD RIJEKA SPORT 
d.o.o. 
b) Prijedlog za razrješenje i imenovanje članice Upravnog vijeća Dječjeg vrtića 
"Rijeka" 

2. Informacija o realizaciji Projekta izgradnje zajedničke komunalne infrastrukture 
grada Rijeke financiranog kreditnim sredstvima i pripremi aplikacije za 
dogradnju sustava javne odvodnje otpadnih voda koja bi se financirala 
sredstvima fondova Europske unije 

3. a) Informacija o Projektu EGOV4YOU-eGovernment for you (eUprava za Vas) 
b) Informacija o Projektu – Speeding Every European Digital (SEED) 
("Uključimo sve Europljane u digitalno doba") 

4. Informacija o odbacivanju kaznene prijave u slučaju "Tržnice Rijeka" 
5. a) Prijedlog odluke o izmjenama i dopunama Odluke o izradi Izmjena i dopuna 

Prostornog plana uređenja grada Rijeke  
b) Prijedlog odluke o izmjenama i dopunama Odluke o izradi Izmjena i dopuna 
Generalnog urbanističkog plana grada Rijeke 

6. Prijedlog odluke o osnivanju Radne grupe za utvrđivanje činjenica o sigurnosti 
garaže Stari grad 

7. Izvješće o stanju sustava zaštite i spašavanja na području grada Rijeke u 2011. 
godini 

8. Prijedlog odluke o izmjeni Odluke o osnivanju kulturnih vijeća Grada Rijeke 
9. Prijedlog odluke o osnivanju kulturnih vijeća Grada Rijeke 
10. Prijedlog odluke o razrješenju člana Kulturnog vijeća za glazbenu i glazbeno-

scensku umjetnost Grada Rijeke  
11. Prijedlog zaključka o imenovanju mrtvozornika za područje Grada Rijeke 

 
 

TOČKA 1. 
Izbori i imenovanja 

a) Prijedlog za razrješenje i imenovanje člana Skupštine TD RIJEKA SPORT 
d.o.o. 
b) Prijedlog za razrješenje i imenovanje članice Upravnog vijeća Dječjeg vrtića 
"Rijeka" 

 
 Predsjednica Gradskog vijeća Dorotea Pešić-Bukovac uvodno je izvijestila da je 
predlagatelj Odbor za izbor, imenovanja i razrješenja.  
 
 U raspravi je sudjelovala članica Vijeća Tomislava Zečević Pedić ispred Kluba 
vijećnika HDZ-a, Ivan Ivaniš ispred Odbora za izbor, imenovanja i razrješenja i Tomislava 
Zečević Pedić.  
  
 Nakon rasprave, Gradsko vijeće je VEĆINOM GLASOVA (22 za, 8 protiv) 
donijelo slijedeće odluke: 
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a) 
 

O D L U K U 
o razrješenju i imenovanju člana Skupštine TD RIJEKA SPORT d.o.o. 

 
I. 

 Razrješuje se mr.sc. Šime JAGIČIĆ dužnosti člana Skupštine TD RIJEKA 
SPORT d.o.o. 

II. 
 Za člana Skupštine TD RIJEKA SPORT d.o.o. imenuje se Ismet MEŠANOVIĆ. 

 
III. 

 Ova Odluka stupa na snagu danom donošenja. 
 

b) 
 

O D L U K U 
o razrješenju i imenovanju članice Upravnog vijeća 

Dječjeg vrtića "Rijeka" 
 

I. 
 Razrješuje se Aleksandra SKLEPIĆ dužnosti članice Upravnog vijeća Dječjeg 
vrtića "Rijeka".  

II. 
 Za članicu Upravnog vijeća Dječjeg vrtića "Rijeka" od strane osnivača imenuje 
se Tajana MASOVČIĆ, na vrijeme do isteka mandata članova Upravnog vijeća. 
 

III. 
 Ova Odluka stupa na snagu danom donošenja. 
 

TOČKA 2. 
Informacija o realizaciji Projekta izgradnje zajedničke komunalne infrastrukture grada 
Rijeke financiranog kreditnim sredstvima i pripremi aplikacije za dogradnju sustava 

javne odvodnje otpadnih voda koja bi se financirala sredstvima  
fondova Europske unije 

 
 Predsjednica Gradskog vijeća Dorotea Pešić-Bukovac je uvodno izvijestila da su 
zaključci odbora koji su razmatrali ovu točku dnevnog reda dostavljeni članovima Vijeća na 
klupe. 
 
 Dodatno uvodno usmeno izlaganje podnio je direktor Komunalnog društva Vodovod i 
kanalizacija Željko Mažar. 
 

U raspravi su sudjelovali članovi Vijeća Marko Filipović ispred Kluba članova 
Gradskog vijeća SDP, IDS, ARS, HSLS, HSS i SDA, Ernest Cukrov i mr.sc. Šime Jagičić te 
Gradonačelnik mr.sc. Vojko Obersnel. 

 
Nakon rasprave, Gradsko vijeće je JEDNOGLASNO donijelo sljedeći 
 

z a k l j u č a k 
 
Prihvaća se Informacija o realizaciji Projekta izgradnje zajedničke komunalne 

infrastrukture grada Rijeke financiranog kreditnim sredstvima i pripremi aplikacije za 
dogradnju sustava javne odvodnje otpadnih voda koja bi se financirala sredstvima 
fondova Europske unije. 
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TOČKA 3. 

a) Informacija o Projektu EGOV4YOU-eGovernment for you (eUprava za Vas) 
b) Informacija o Projektu – Speeding Every European Digital (SEED) ("Uključimo 

sve Europljane u digitalno doba") 
 

 Predsjednica Gradskog vijeća Dorotea Pešić-Bukovac je uvodno izvijestila da su 
zaključci odbora koji su razmatrali ovu točku dnevnog reda dostavljeni članovima Vijeća na 
klupe. 
 
 Dodatno uvodno usmeno izlaganje podnijeli su pročelnik Zavoda za informatičku 
djelatnost Vanja Smokvina, voditeljica službe za internet podršku i voditeljica Projekta 
EGOV4YOU-eGovernment for you Tatjana Perše te ravnatelj Direkcije za razvoj 
informacijskih sustava Željko Jurić. 
 

U raspravi su sudjelovali članovi Vijeća Vuk Prica ispred Kluba članova Gradskog 
vijeća SDP, IDS, ARS, HSLS, HSS i SDA i Ana Turak.  

 
Nakon rasprave, Gradsko vijeće je JEDNOGLASNO donijelo sljedeći 
 

z a k l j u č a k 
 

 1. Prihvaća se Informacija o Projektu EGOV4YOU-eGovernment for you 
(eUprava za Vas). 
 2. Prihvaća se Informacija o Projektu – Speeding Every European Digital (SEED) 
("Uključimo sve Europljane u digitalno doba"). 
 

TOČKA 4. 
Informacija o odbacivanju kaznene prijave u slučaju "Tržnice Rijeka" 

 
 Dodatno uvodno usmeno izlaganje podnio je Gradonačelnik mr.sc. Vojko Obersnel. 
 

U raspravi su sudjelovali članovi Vijeća Lidija Flas ispred Kluba članova Gradskog 
vijeća SDP, IDS, ARS, HSLS, HSS i SDA, Tomislava Zečević Pedić ispred Kluba vijećnika 
HDZ-a, Dinko Beaković ispred Kluba PGS-a, Danko Švorinić, Ivan Bogdanić, Tomislava 
Zečević Pedić, Ernest Cukrov, Dinko Beaković i Lidija Flas, Gradonačelnik mr.sc. Vojko 
Obersnel te završno Ivan Bogdanić ispred Kluba vijećnika HDZ-a.  

 
 U okviru rasprave pod ovom točkom dnevnog reda Gradonačelnik mr.sc. Vojko 
Obersnel je, ponukan tvrdnjama člana Vijeća Ivana Bogdanića o nezakonitim radnjama 
vezanim za prijenos vlasništva nad objektima Lovorke Kukanić, obećao za sljedeću sjednicu 
Gradskog vijeća pripremiti dokumentaciju koja se odnosi na sudski spor kojeg je pokrenuo 
Grad Rijeka protiv Tržnica Rijeka kako bi osporio upis vlasništva Tržnica Rijeka na objektima 
"Lovorke Kukanić" i koji je još uvijek u tijeku. 
 

Nakon rasprave, Gradsko vijeće je VEĆINOM GLASOVA (18 za, 13 suzdržanih) 
donijelo sljedeći 

z a k l j u č a k 
 
Prihvaća se Informacija o odbacivanju kaznene prijave u slučaju "Tržnice 

Rijeka". 
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TOČKA 5. 
a) Prijedlog odluke o izmjenama i dopunama Odluke o izradi Izmjena i dopuna 
Prostornog plana uređenja grada Rijeke  
b) Prijedlog odluke o izmjenama i dopunama Odluke o izradi Izmjena i dopuna 
Generalnog urbanističkog plana grada Rijeke 
 
Predsjednica Gradskog vijeća Dorotea Pešić-Bukovac je uvodno izvijestila da su 

zaključci odbora koji su razmatrali ovu točku dnevnog reda dostavljeni članovima Vijeća na 
klupe te da je Odbor za Statut, Poslovnik i propise uputio predlagatelju prijedlog da se ovim 
odlukama izmijeni i članak 9. u obje osnovne odluke. Slijedom zaključka Odbora za Statut, 
Poslovnik i propise, Gradonačelnik kao predlagatelj podnio je pisane amandmane na oba 
prijedloga odluka. Zaključak Gradonačelnika, u kojem su sadržani amandmani 
Gradonačelnika, dostavljen je članovima Vijeća na klupe, a amandmani su postali sastavni 
dio prijedloga o kojima će Vijeće raspravljati i odlučivati. 

 
Dodatno uvodno usmeno izlaganje podnio je pročelnik Odjela gradske uprave za 

razvoj, urbanizam, ekologiju i gospodarenje zemljištem Srđan Škunca. 
 
Nakon rasprave u kojoj je sudjelovao član Vijeća Ernest Cukrov, Gradsko vijeće 

je JEDNOGLASNO donijelo: 
 

a) 
Odluku o izmjenama i dopunama Odluke o izradi Izmjena i dopuna Prostornog 

plana uređenja grada Rijeke, 
b) 

Odluku o izmjenama i dopunama Odluke o izradi Izmjena i dopuna Generalnog 
urbanističkog plana grada Rijeke. 

 
TOČKA 6. 

Prijedlog odluke o osnivanju Radne grupe za utvrđivanje činjenica o sigurnosti  
garaže Stari grad 

 
 Predsjednica Gradskog vijeća Dorotea Pešić-Bukovac je uvodno izvijestila da je 
predlagatelj član Gradskog vijeća Danko Švorinić, a da je prijedlog podržalo još šest članova 
Gradskog vijeća i to Predrag Blečić, Dinko Beaković, Ivan Bogdanić, Hrvoje Burić, Branko 
Rađa i Josip Rupčić. Predsjednica Vijeća nadalje je izvijestila da su zaključci odbora koji su 
razmatrali ovu točku dnevnog reda, kao i očitovanje Gradonačelnika na prijedlog, dostavljeni 
članovima Vijeća na klupe. Sukladno traženju predlagatelja Danka Švorinića za vrijeme 
stanke su članovima Vijeća na klupe dostavljeni i dodatni materijali vezani za ovu točku 
dnevnog reda. 
 
 Dodatno uvodno usmeno izlaganje podnio je član Gradskog vijeća Danko Švorinić. U 
okviru uvodnog izlaganja Danko Švorinić je izvijestio da, s obzirom na stajališta radnih tijela i 
Gradonačelnika, koji su izrazili protivljenje formiranju radnog tijela, ni on osobno kao 
predlagatelj nema ništa protiv da se umjesto donošenja odluke o formiranju radnog tijela, 
nakon rasprave pod ovom točkom dnevnog reda, donesu određeni zaključci. S obzirom da je 
Gradonačelnik predložio određene zaključke i on osobno je pripremio u pisanoj formi 
nekoliko prijedloga zaključaka pa je zamolio da se oni umnože i podijele svim članovima 
Gradskog vijeća na klupe. Izvijestio je da se zaključci sastoje od tri točke od kojih je jedna 
sadržajno identična prijedlogu zaključka kojeg je predložio i Gradonačelnik. 
 
 U raspravi su sudjelovali članovi Vijeća mr.sc. Nikola Ivaniš ispred Kluba PGS-a, 
Marko Filipović ispred Kluba članova Gradskog vijeća SDP, IDS, ARS, HSLS, HSS i SDA, 
mr.sc. Nikola Ivaniš, Dinko Beaković, Tomislava Zečević Pedić i Ernest Cukrov, Danko 
Švorinić kao predlagatelj te Gradonačelnik mr.sc. Vojko Obersnel. 
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 Danko Švorinić je kao predlagatelj izvijestio da odustaje od Prijedloga odluke o 
formiranju Radne grupe te je predložio da Gradsko vijeće umjesto osnivanja radne grupe 
donese sljedeće zaključke: 
 "1. Gradsko vijeće od Ministra graditeljstva zahtijeva provođenje postupka kojim bi se 
utvrdilo je li garaža Stari Grad napravljena sukladno Zakonu o gradnji i posebnim propisima. 
 2. Od Uprave za inspekcijske poslove Gradsko vijeće traži ubrzani postupak o 
utvrđivanju sadašnjeg stanja građevine u pogledu njezine statičke pouzdanosti te ovisno o 
tome poduzme mjere, ukoliko su potrebne, neovisno o budućim planiranim aktivnostima radi 
izgradnje Gradske knjižnice, a koja će biti predmet zasebnog projekta. 
 3. Gradsko vijeće od Gradonačelnika Grada Rijeke traži da Gradskom vijeću u roku 
od 30 dana podnese pismeno izvješće o daljnjim planiranim mjerama koje Grad Rijeka 
namjerava poduzeti, a vezano uz obavezu vlasnika garaže da Gradu Rijeci isporuči ispravnu 
ploču za građenje gradske knjižnice. Također, od Gradonačelnika Grada Rijeke se traži 
kontinuirano informiranje Gradskog vijeća o daljnjim poduzetim mjerama u rješavanju 
problema garaže Stari Grad." 
 
 Marko Filipović je, ispred Kluba članova Gradskog vijeća SDP, IDS, ARS, HSLS, HSS 
i SDA, predložio da Gradsko vijeće usvoji zaključke u tekstu predloženom od strane 
Gradonačelnika, s time da se u točki 3. prijedloga zaključka Gradonačelnika umjesto riječi: 
"statičke pouzdanosti" upotrijebe riječi: "mehaničke otpornosti i stabilnosti" kao ispravan 
stručni termin.  
 
 Gradonačelnik mr.sc. Vojko Obersnel je predložio da Vijeće donese zaključke koji će 
sadržajno obuhvatiti i njegov prijedlog kao Gradonačelnika te djelomično i prijedlog 
zaključaka člana Vijeća Danka Švorinića i to u dijelu kojim bi se dopunila točka 2. zaključka 
utvrđenjem da se zahtjev za ubrzanim postupkom uputi ne samo Upravi za inspekcijske 
poslove nego i nadležnom Ministru te u dijelu da se njega kao Gradonačelnika obaveže da 
će o svim poduzetim mjerama obavještavati Gradsko vijeće. 
 
 Danko Švorinić je izvijestio da je suglasan s takvim prijedlogom. 
 
 Nakon rasprave, Gradsko vijeće je VEĆINOM GLASOVA (26 za, 1 protiv)  
donijelo sljedeći 

z a k l j u č a k 
 
 1. Utvrđuje se da je Ministarstvo graditeljstva i prostornog uređenja putem 
svojih inspekcijskih službi jedino mjerodavno tijelo za provedbu propisa kojima se 
uređuje pitanje gradnje, utvrđuje stanje građevine i određuju potrebne mjere za 
sanaciju građevine, ako je ona potrebna. 
 2. Gradsko vijeće Grada Rijeke zahtijeva od Ministra graditeljstva i prostornog 
uređenja i Uprave za inspekcijske poslove provođenje ubrzanog postupka kako bi se 
nedvojbeno utvrdilo sadašnje stanje građevine podzemne garaže Stari grad u pogledu 
njezine mehaničke otpornosti i stabilnosti te da, ovisno o tome, poduzmu mjere, 
ukoliko su potrebne, neovisno o budućim planiranim aktivnostima oko izgradnje 
Gradske knjižnice, koja će biti predmet zasebnog projekta. 
 3. Zadužuje se Gradonačelnik Grada Rijeke da kontinuirano obavještava 
Gradsko vijeće o svim daljnjim mjerama koje će biti poduzete na rješavanju 
problematike vezane uz podzemnu garažu Stari grad. 
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TOČKA 7. 
Izvješće o stanju sustava zaštite i spašavanja na području grada Rijeke  

u 2011. godini 
 

Gradsko vijeće je, bez rasprave, JEDNOGLASNO donijelo slijedeći  
 

z a k l j u č a k 
 

Prihvaća se Izvješće o stanju sustava zaštite i spašavanja na području grada 
Rijeke u 2011. godini. 
 

TOČKA 8. 
Prijedlog odluke o izmjeni Odluke o osnivanju kulturnih vijeća  

Grada Rijeke 
 

 Predsjednica Gradskog vijeća Dorotea Pešić-Bukovac je uvodno izvijestila da je 
predlagatelj član Gradskog vijeća Danko Švorinić, a da je prijedlog podržalo još šest članova 
Gradskog vijeća i to Josip Rupčić, Predrag Blečić, Ivan Bogdanić, Hrvoje Burić, Branko Rađa 
i Dinko Beaković. Predsjednica Vijeća nadalje je izvijestila da su zaključci odbora koji su 
razmatrali ovu točku dnevnog reda te očitovanje Gradonačelnika na prijedlog dostavljeni 
članovima Vijeća na klupe.  
 
 Dodatno uvodno usmeno izlaganje podnio je član Gradskog vijeća Danko Švorinić. 
 
 Nakon uvodnog izlaganja, Danko Švorinić je kao predlagatelj izvijestio da povlači 
prijedlog pod ovom točkom dnevnog reda. 

 
TOČKA 9. 

Prijedlog odluke o osnivanju kulturnih vijeća Grada Rijeke 
 
Predsjednica Gradskog vijeća Dorotea Pešić-Bukovac je uvodno izvijestila da su 

zaključci odbora koji su razmatrali ovu točku dnevnog reda dostavljeni članovima Vijeća na 
klupe te da su amandmane na Prijedlog odluke podnijeli član Gradskog vijeća Danko 
Švorinić i Odbor za Statut, Poslovnik i propise. 

 
Dodatno uvodno usmeno izlaganje podnio je pročelnik Odjela gradske uprave za 

kulturu Ivan Šarar koji je ujedno ispred predlagatelja izvijestio Vijeće da je suglasan s 
podnesenim amandmanima na Prijedlog odluke kako slijedi: 

- amandmanom kojeg je podnio član Vijeća Danko Švorinić na članak 7. koji glasi: 
"stavak 1. mijenja se tako da glasi: "Član Vijeća koji je neposredno osobno zainteresiran za 
donošenje odluke o nekom pitanju ne može sudjelovati u raspravi i izuzet je od odlučivanja 
po tom pitanju." 

- na amandmane koje je podnio Odbor za Statut, Poslovnik i propise na proslov kako 
slijedi: "U proslovu Prijedloga odluke broj:"44/08" zamjenjuje se brojem:"44/09" te na članak 
5. kako slijedi:"U članku 5. stavak 4. briše se." 

 
U raspravi su sudjelovali članovi Vijeća Dinko Beaković, Ivan Ivaniš i Danko Švorinić 

te pročelnik Odjela gradske uprave za kulturu Ivan Šarar. 
 

 Nakon rasprave, Gradsko vijeće je VEĆINOM GLASOVA (24 za, 1 suzdržan) 
donijelo Odluku o osnivanju kulturnih vijeća Grada Rijeke. 
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TOČKA 10. 
Prijedlog odluke o razrješenju člana Kulturnog vijeća za glazbenu i glazbeno-scensku 

umjetnost Grada Rijeke 
 

 Predsjednica Gradskog vijeća Dorotea Pešić-Bukovac je uvodno izvijestila da su 
zaključci odbora koji su razmatrali ovu točku dnevnog reda dostavljeni članovima Vijeća na 
klupe.  
 

Gradsko vijeće je, bez rasprave, JEDNOGLASNO donijelo Odluku o razrješenju 
člana Kulturnog vijeća za glazbenu i glazbeno-scensku umjetnost Grada Rijeke. 

 
 

TOČKA 11. 
Prijedlog zaključka o imenovanju mrtvozornika za područje  

Grada Rijeke 
 

 Predsjednica Gradskog vijeća Dorotea Pešić-Bukovac je uvodno izvijestila da su 
zaključci odbora koji su razmatrali ovu točku dnevnog reda dostavljeni članovima Vijeća na 
klupe.  
 

Gradsko vijeće je, bez rasprave, JEDNOGLASNO donijelo slijedeći  
 

z a k l j u č a k 
 
1. Predlaže se da Županijska skupština Primorsko-goranske županije za 

mrtvozornike za područje Grada Rijeke imenuje:  
- prof. dr. sc. Dražena Cuculića, dr. med., 
- dr. sc. Mirana Čoklu, dr. med.,  
- doc. dr. sc. Valtera Stembergu, dr. med.,  
- prof. dr. Alana Bosnara, dr. med. i  
- Moranu Čengija, dr. med. 
2. Ovaj zaključak prosljeđuje se Županijskoj skupštini Primorsko-goranske 

županije.  
 
 

 Sjednicu su napustili prije završetka članovi Gradskog vijeća: mr.sc. Vesna 
Buterin, Tea Čaljkušić-Mance i mr.sc. Bojan Šober. 

 
 
 
Sjednica je zaključena u 15,40 sati. 
 
 
 

 
   Tajnica              Predsjednica 

  Gradskog vijeća             Gradskog vijeća 
 

   Mirna Pavlović - Vodinelić, v.r.      Dorotea Pešić - Bukovac, v.r. 
 

 
 



ZAPISNIK


28. sjednice Gradskog vijeća Grada Rijeke 


održane 26. travnja 2012. godine



Sjednicu je u 9,35 sati otvorila predsjednica Gradskog vijeća Dorotea Pešić-Bukovac.



Nakon izvršene prozivke utvrđeno je da su sjednici nazočna 33 člana Gradskog vijeća te da Gradsko vijeće može donositi pravovaljane odluke.



Sjednici su bili nazočni članovi Gradskog vijeća: Dinko Beaković, Predrag Blečić, Ivan Bogdanić, mr.sc. Vesna Buterin, mr.sc. Ernest Cukrov, Ljiljana Cvjetović, Tea Čaljkušić-Mance, Marko Filipović, Lidija Flas, mr.sc. Željko Glavan, Ivan Ivaniš, mr.sc. Nikola Ivaniš, mr.sc. Šime Jagičić, Ivana Jurčić, Sanjin Kajba, Ana Komparić Devčić, Ismet Mešanović, Ljiljana Mihić, Bože Mimica, Dorotea Pešić-Bukovac, Nada Pindulić, Vuk Prica, Branko Rađa, Josip Rupčić, Dušan Sekulić, Oskar Skerbec, mr.sc. Bojan Šober, Danko Švorinić, Mate Tomljanović, Ana Turak, Walter Volk, Irena Vukosavljević i Tomislava Zečević Pedić.



Izostanak su opravdali članovi Gradskog vijeća: Hrvoje Burić i Sandra Krpan. 


· Na zapisnik 27. sjednice Gradskog vijeća održane 27. ožujka 2012. godine nije bilo primjedbi.

· UVODNE OBAVIJESTI:

Predsjednica Gradskog vijeća Dorotea Pešić-Bukovac je izvijestila da su članovima Vijeća, sukladno članku 73. Poslovnika Gradskog vijeća, dostavljeni pisani odgovori na pitanja članova Gradskog vijeća Predraga Blečića i Ivana Bogdanića postavljena u aktualnom satu 27. sjednice Gradskog vijeća.

· AKTUALNI SAT


1. IVANA IVANIŠA, u svezi problematike izdavanja poslovnih prostora u Gradu Rijeci, a vezano za natpise u medijima, zanima kakav je postupak, od raspisivanja natječaja, primanja zahtjeva i jamčevina pa do davanja u najam poslovnih prostora u Gradu Rijeci?


Gradonačelnik mr.sc. Vojko Obersnel je odgovorio da je, sve što se dešava zadnjih dana u medijima, dokaz kako se ponekad na nakaradan način prihvaća pojam demokracije prema kojem postoji sloboda govora i izrečene riječi, ali bi pritom ipak trebalo voditi računa da se govori istina i da se ne manipulira činjenicama. Priča oko poslovnih prostora je stalno u interesu javnosti i izložena je različitim pritužbama, prijetnjama sudovima i zaštitama svojih prava. Nadalje je naglasio da u cijelom ovom razdoblju nije bilo gotovo niti jednog izgubljenog spora i niti jednog dokaza, koji bi mogli govoriti o greškama gradskih službi odnosno o krivim postupcima izvan onoga što propisuje Zakon o poslovnim prostorima ili Odluka Gradskog vijeća koja regulira davanje u najam poslovnih prostora. 
Pri tome je interesantno da zakupci vrlo često imaju jedno tumačenje za sebe, drugo za druge. Trenutno je u žiži interesa poslovni prostor na Korzu 8, za koji se govori da je namješten, budući da postoji samo jedna djelatnost koja će se obavljati u tom poslovnom prostoru. Interesantno je da te primjedbe iznosi zakupnik koji je prije tri godine izlicitirao prostor na Korzu, za koji je također bila određena samo jedna djelatnost, a koji je nakon toga zatražio nadopunu djelatnosti što mu je Grad i odobrio. Dakle, kada se tako nešto dozvoli njemu, onda je to u redu, a kada se to dozvoli nekim drugim osobama onda je to pogodovanje ili namještanje. Sve što je učinjeno, učinjeno je sukladno Zakonu o poslovnim prostorima i Odluci Gradskog vijeća o davanju poslovnih prostora u najam. Ukoliko netko misli da je Zakon prekršen, može pokrenuti postupak putem nadležnih tijela. Što se njega osobno i Grada tiče, napomenuo je da je ovoga puta i njemu dosta, pa će i on podnijeti tužbe u svoje ime i u ime Grada.


2. DINKO BEAKOVIĆ je u ime studenata koji studiraju u Rijeci, upitao da li zgrada Sveučilišnog odjela u Kampusu Trsat ima uporabnu dozvolu, jer ukoliko nema, po mišljenju roditelja studenata III godine, Odjel za biotehnologiju i istraživanje lijekova bi mogao pauzirati godinu dana zbog nemogućnosti korištenja laboratorija koji se nalaze u istoj zgradi. Upitao je da li je Gradonačelnik zna što je s tim, ako ne, da li se može raspitati u Rektoratu?


Gradonačelnik mr.sc. Vojko Obersnel je odgovorio da su, koliko je njemu poznato, svi objekti Kampusa na Trsatu, koji su preuzeti od strane Sveučilišta i u kojima se odvija nastava, dobili uporabnu dozvolu. Ne zna konkretno što je s tom zgradom osim da je bilo nekih problema i nesuglasica između Rektorata kao investitora i izvođača radova oko uređenja fasade, pa će se o tom problemu raspitati u Rektoratu i dostaviti članu Vijeća pisani odgovor. 


3. BRANKO RAĐA je upitao zašto je gradilište za izgradnju poslovno stambene građevine Pod Kaštelom, koju izvodi Osijek Koteks uz parkiralište Gomila, zatvoreno već više mjeseci te kada će radovi biti nastavljeni?


Gradonačelnik mr.sc. Vojko Obersnel je iznio da, koliko je njemu poznato, tu investiciju ne vodi Grad, pa ne zna zbog čega je došlo do prestanka radova. Poznato je da izvođač radova Osijek Koteks ima određenih problema i da je KD Vodovod i kanalizacija s njima imalo problema prilikom izvođenja nekih radova na rekonstrukciji vodovodne i kanalizacijske mreže. Zatražit će od komunalnog redarstva da izvrši očevid te će temeljem toga pripremiti Informaciju o tom problemu. 


4. MARKO FILIPOVIĆ je iznio da su građani Rijeke, uređenjem plažnog pojasa ispod bazenskog kompleksa na Kantridi u dužini od nekih 350 metara i površine od 14.000m2, dobili svoju najljepšu i najveću uređenu plažu na kojoj se vijori i plava zastava koja znači međunarodno priznanje zaštite mora i kvalitete sadržaja na plažama, na što moraju biti ponosni. Budući se bliži sezona kupanja, mnogi građana su se u prvim konzultacijama izjasnili oko modela daljnjeg upravljanja plažom, pa se njih 59% izjasnilo da bi pola plaže trebalo dati u koncesiju, a njih 41% cijelu plažu, njih 75% se izjasnilo da se ne plaća ulaz na plažu, ali da se dodatni sadržaji naplaćuju, a 25% je za plaćanje ulaza na plažu uz besplatno korištenje opreme.



Na današnjoj sjednici Županijske skupštine, temeljem zahtjeva Grada Rijeke i prijedloga obnašatelja dužnosti župana, upućen je Prijedlog odluke o povjeravanju ovlaštenja Gradu Rijeci za davanje koncesije na pomorskom dobru na području plaže Ploče - Kantrida, Rijeka, te je upitao da li će građani ove sezone imati plažu pod koncesijom ili ne?


Gradonačelnik mr.sc. Vojko Obersnel je odgovorio da je intencija Grada bila da se kao rezultat ankete dobivene putem e-konzultacija ta plaža da u koncesiju na način koji građanima najviše odgovara odnosno bez naplate ulaznica, ali uz široku ponudu usluga koje će koncesionar nuditi od ležaljki, suncobrana, sandolina i sl.


Nadalje je naglasio da je dodjeljivanje koncesije dosta složen proces i da na žalost, temeljem postojećeg Zakona, gradovi nemaju ovlaštenja za dodjelu koncesija, nego isključivo Država ili Županija. Zahtjev kojim bi se Gradu Rijeci omogućila  dodjela koncesije upućen je Županijskoj skupštini koja će taj Prijedlog razmatrati na današnjoj sjednici, te vjeruje da će Skupština prihvatiti taj Prijedlog. Na žalost, ove godine to neće biti moguće realizirati jer je do sezone kupanja ostalo još samo mjesec dana, pa bi u tom roku bilo neozbiljno za očekivati da će bilo koji koncesionar moći osigurati sve što je potrebno. Ove godine će se još koristiti institut koncesijskog odobrenja, što znači da će na plaži biti brojni sadržaji ovisno o interesu različitih koncesionara, a u međuvremenu će se pripremiti postupak za davanje plaže u koncesiju na duži period od nekih 5-10 godina, koji će biti spreman najkasnije u mjesecu rujnu ove godine.


5. LJILJANA CVJETOVIĆ je iznijela da sve zgrade koje plaćaju pričuvu preko RI-stana obavezno moraju, za popravke dimnjaka odnosno krovova, koristiti firmu Dimnjačar sa čijim uslugama i cijenama nisu zadovoljni. Upitala je da li je to jedina firma u Gradu Rijeci ovlaštena da vrši te popravke te da li postoji mogućnost da to radi neka druga firma kako bi građani imali mogućnost biranja usluga i cijena?


Gradonačelnik mr.sc. Vojko Obersnel je odgovorio da to nije problem onih koji plaćaju pričuvu RI-stanu jer se dimnjačarska djelatnost obavlja putem koncesija koje raspisuje Grad Rijeka. Na zadnjem natječaju koncesiju za obavljanje dimnjačarskih djelatnosti dobila je tvrtka Dimnjačar jer je bila jedina koja je ispunjavala uvjete natječaja. Koncesija ističe u 11-tom mjesecu o.g. i u roku od najkasnije naredna dva mjeseca bit će pripremljen natječaj za novo razdoblje za obavljanje dimnjačarske djelatnosti, pa se nada da će osim tvrtke Dimnjačar i drugi ponuditelji sudjelovati u natječaju. Kroz koncesijski ugovor definiran je način obavljanja djelatnosti i za sada na žalost, obzirom na zakonska ograničenja, ne postoji druga mogućnost osim korištenja usluga tvrtke Dimnjačar.


6. IRENA VUKOSAVLJEVIĆ je iznijela da je Vlada najavila program koji se odnosi na izgradnju, dogradnju i rekonstrukciju javnih objekata po modelu Javno privatnog partnerstva i kojim je obuhvaćeno 338 škola, u vrijednosti od cca 6,2 milijarde kuna, od čega bi 50% iznosa financirala Europska investicijska banka na rok otplate od 30 godina i 3,5% godišnje kamate, a u otplatu bi se uključila i Država sa 55%, Županija sa 35% i jedinice lokalne samouprave sa 10%, pa je interesira da li se Grad Rijeka uključio u navedeni projekt i ako je, koje su škole njime obuhvaćene?


Gradonačelnik mr.sc. Vojko Obersnel je odgovorio da je po modelu Javno privatnog partnerstva izgrađen i Sportski centar Zamet, a u pripremi je i izgradnja Centra Žabica koji uključuje autobusni kolodvor, garažu i ostale sadržaje. Nadalje je istaknuo da se Grad uključio u ovaj projekt u koji je prijavio rekonstrukciju tri škole i to Osnovne škole Vežica u kojoj se planira nadogradnja za potrebe baletne škole, Osnovne škole Gornja Vežica i Osnovne škole Pehlin na kojoj se planira nadogradnja 10-tak novih učionica, kako bi se omogućilo da te škole rade u samo jednoj smjeni. Vrijednost navedenih radova iznosi cca 30 milijuna kuna. Ujedno se razmatra i eventualna mogućnost prijave projekta za izgradnju jedne nove škole na lokaciji na kojoj su projekti izgradnje stanova po poticajnoj stanogradnji, što je još uvijek u fazi pripreme. Međutim, projekti za navedene tri škole su prijavljeni i nalaze se na tom spisku.


7. PREDRAG BLEČIĆ se pozvao na odgovor na njegovo pitanje koje je postavio na 27. sjednici Gradskog vijeća u svezi natječaja za sanaciju deponija Viševac, te je zatražio da mu se do naredne sjednice dodatno odgovori kolika je bila ponuda zajednice ponuditelja Smelt d.d. Ljubljana koja je na tom javnom natječaju odbijena kao nepotpuna i zbog čega je točno ta tvrtka odbijena? Budući da je u materijalima navedeno da se radi o nepotpunoj dokumentaciji, zanima ga što je u dokumentaciji bili nepotpuno? Ujedno je zatražio da mu se dostavi podatak tko je projektant Projekta sanacije deponija neopasnog otpada Viševac?

8. JOSIP RUPČIĆ je iznio da se ovdje više puta govorilo o sigurnosti pristupa djece Osnovnoj školi Kozala, ali se do danas ništa nije promijenilo. Veliki broj automobila je i dalje nepropisno parkiran, naročito od ulice Oktavijana Valića prema školi, a oko Škole je takva zakrčenost automobilima da invalidi na mogu pristupiti školi, a u slučaju potrebe ne bi mogla doći ni vatrogasna vozila. Temeljem toga upitao je što će Grad kao osnivač učiniti na povećanju sigurnosti pristupa djece Osnovnoj školi Kozala?


Gradonačelnik mr.sc. Vojko Obersnel je odgovorio da je problematika sigurnosti prometa definirana Zakonom o sigurnosti prometa i za to je nadležna Prometna policija, a manjim dijelom Prometno redarstvo Grada Rijeke. Jedino što on može učiniti je da inzistira da Prometno redarstvo bude više prisutno na tom području te da Prometnoj policiji uputi zahtjev u kontekstu postupanja. Međutim, najveći problem vezano za parkiranje izazivaju stanovnici koji stanuju u neposrednom okruženju i čija djeca pohađaju tu školu te je apelirao na sve da svojim primjerom i angažmanom putem mjesnih odbora, sportskih klubova i putem škole vode računa o sigurnosti djece.


9. NADA PINDULIĆ je u ime riječkih umirovljenika upitala kada će hospicij na Belvederu biti osposobljen da primi prve korisnike te da li je i kako riješeno pitanje financiranja? 


Gradonačelnik mr.sc. Vojko Obersnel je odgovorio da je to prvi hospicij ovakvog tipa koji će biti otvoren u Republici Hrvatskoj i naravno da to nosi i određene probleme u smislu realizacije. Hospicij će biti otvoren kao rezultat suradnje Riječke nadbiskupije, Grada Rijeke i Primorsko-goranske županije. Svi građevinski radovi su završeni i u tijeku je nabava medicinske i druge opreme, nakon čega slijedi dobivanje suglasnosti nadležnog ministarstva za rad, budući da se radi o specifičnoj ustanovi. Otvorenje Hospicija očekuje se negdje na jesen, ovisno o brzini nabavke opreme temeljem Zakona o javnoj nabavi te brzini dobivanja suglasnosti od strane Ministarstva zdravlja. Paralelno s time vode se i pregovori sa Ministarstvom zdravlja oko zatvaranja financijske konstrukcije. Procjenjuje se da bi godišnji operativni troškovi Hospicija iznosili cca 5 milijuna kuna što se ne može prevaliti niti na Županiju, niti na Grad, niti na korisnike Hospicija, pa očekuje da Hospicij uđe u sustav zdravstvene ili socijalne skrbi kako bi se jednim dijelom sufinancirao i od strane Ministarstva zdravlja odnosno Hrvatskog zavoda za zdravstveno osiguranje ili nekih drugih izvora, što će se riješiti do otvaranja Hospicija.


10. IVAN BOGDANIĆ je iznio da je zadovoljan reakcijom KD Čistoća na njegovo pitanje sa prošle sjednice Vijeća, jer je u roku od 8 dana sanirano sve što je bilo moguće. Međutim, problem i dalje postoji budući da je riječ o većem reciklažnom dvorištu u Gradu Rijeci koje se širi van predviđenog prostora i zauzima duplo veću površinu. Zamolio je da se nadležni Mjesni odbor jedanput mjesečno konzultira o navedenom problemu kako bi se na licu mjesta utvrdilo kakvo je stanje, a obzirom da je on bio inicijator izgradnje na određenoj lokaciji rog reciklažnog dvorišta i da tamo živi, u interesu mu je da se takve stvari ne događaju.


Ujedno ga interesira što je sa radovima na jednoj od lokalnih cesta na Pehlinu u dužini od cca 300 m, koja se uređuje već godinu dana, da li je ponovni javni natječaj proveden, da li je izvođač odabran i da li će bivši izvođač biti sankcioniran zbog neobavljenog posla?


Gradonačelnik mr.sc. Vojko Obersnel je odgovorio da ne zna sve detalje oko radova na toj cesti te da će direktor KD Vodovod i kanalizacija na jednoj od točaka dnevnog reda imati prilike nešto reći i o nastalim problemima. Naglasio je da se u proteklih godinu dana izgradio velik broj vodovodnih ogranaka i nove mreže kanalizacije koje se mjere u desecima kilometara, te da je na nekim lokacijama bilo problema koji su uzrokovani neodgovornim izvođačima s kojima je ugovor sporazumno raskinut ili se našlo neko drugo rješenje. Osobno mu je žao što je do tih problema došlo, pa se u ime KD Vodovod i kanalizacija i u ime Grada Rijeke ispričao svim građanima koji su zbog tih radova imali problema, te je istaknuo da se tu radi ipak o jednom malom postotku dionica, iako je za one koji žive u toj ulici to bio veliki problem.


Nadalje je iznio da će se to i ubuduće dešavati dok se ne promijeni Zakon o javnoj nabavi i riješi mogućnosti lakšeg raskida ugovora. Ujedno je iznio da je dao nalog KD Vodovod i kanalizacija da se razmotri mogućnost da se one građane koji su u ovoj situaciji bili oštećeni uslijed radova koji su trajali neopravdano dugo, na neki način obešteti.


11. mr.sc.VESNA BUTERIN je podsjetila Gradonačelnika na sastanak koji se prije par godina održao kod bivšeg Župana Komadine na kojem je bilo govora o izgradnji autoceste Križišće-Žuta lokva za koju je Gradonačelnik dao potporu jer je smatrao da ima veliki značaj za razvoj riječkog prometnog pravca. Dok je SDP bio u oporbi, Gradonačelnik je bio za izgradnju te ceste i imao je identičan stav kao i Župan. Međutim, nakon što je gdin Komadina postao Ministar zadužen upravo za projekt realizacije Žute Lokve, Gradonačelnik je potpuno promijenio mišljenje i Žuta lokva više nije toliko važna i više nije prioritetan projekt za Grad, te je interesira što se konkretno u njegovom stavu promijenilo, te zašto nije stao uz bivšeg ministra, budući se radi o projektu koji je od velikog prometnog značaja za Grad Rijeku i koji bi pridonio razvoju riječkog prometnog pravca, za što se svi jako zalažu?


Gradonačelnik mr.sc. Vojko Obersnel je upitao zašto riječka opozicija, koja se tako zdušno zalaže za realizaciju tog projekta, nije po tom pitanju učinila ništa za vrijeme dok je njihova stranka bila na vlasti. Nadalje je iznio da je on na tom sastanku rekao da podržava realizaciju tog projekta, ali po prioritetima, te da je za Grad Rijeku i za gospodarstvo Grada Rijeke puno važnija cesta D-403 koja mora biti izgrađena paralelno s izgradnjom Zagrebačke obale koja je isto tako vrlo važna za razvoj gospodarstva Rijeke i za riječki prometni pravac, te odgovorno tvrdi da su ova dva projekta neusporedivo važnija za gospodarstvo Hrvatske nego cesta prema Žutoj lokvi.


Podsjetio je na činjenicu da je Ugovor o izgradnji Zagrebačke obale potpisan prije 15 dana iako su novci za izgradnju bili osigurani još 2003. godine, pa bi volio znati zašto se toliko čekalo na realizaciju tog projekta iako je odgovorna osoba za to bio HDZ-ov dojučerašnji predsjednik koji se toliko zdušno zalagao za realizaciju riječkih projekata.


Nadalje je iznio da je došao u otvoreni sukob sa tadašnjim ministrom Šukerom, kada je inzistirao na problematici i zatvaranju financijske konstrukcije izgradnje ceste D-403 koja na žalost još uvijek nije zatvorena. U arhivi postoji pismo Ministra Kalmete koji je garantirao da će se ta cesta izgraditi, ali nakon dolaska nove vlasti nesumnjivo je da je izgradnja ceste D-403 i završetak izgradnje Zagrebačkog terminala neusporedivo važniji od izgradnje ceste prema Žutoj lokvi. Nitko nije rekao da se cesta neće graditi, ali je rečeno da ona u ovom trenutku nije prioritet, a dokumentacija za izgradnju te ceste još uvijek nije gotova unatoč velikoj brizi riječke opozicije za taj prometni pravac, a čim bude gotova, cesta će se graditi po koncesijskom modelu.


Na kraju je ponovio da nitko nije rekao da se ta cesta neće graditi, ali ona u  ovom trenutku nije prioritet u odnosu na cestu D-403.


12. TEA ČALJKUŠIĆ MANCE je iznijela da ima saznanja da se u Veletržnici ribe Rijeka obavljaju određene istražne radnje u svezi nepravilnosti u poslovanju te da djelatnicima nisu tri mjeseca isplaćene plaće, pa je zanima da li Grad Rijeka, kao jedan od osnivača, ima takvih saznanja i ako ima, da li je nešto poduzeo?


Gradonačelnik mr.sc. Vojko Obersnel je odgovorio da je Grad upoznat s tim i da se nešto počelo rješavati, ali je ujedno podsjetio da je jedan od osnivača Veletržnica ribe Rijeka i Vlada Republike Hrvatske kroz svoje Ministarstvo poljoprivrede, te da je Grad u proteklom mandatu beskonačno puta upozoravao na postojeće probleme, a Vlada već više od godinu dana nije imenovala niti svoje predstavnike u Nadzorni odbor. Navedeni problemi koje treba riješiti su prvenstveno nastali zbog nefunkcioniranja tržišta ribom koje očito treba riješiti na drugi način i ako je netko zlouporabio svoj položaj i kršio Zakon, prema njemu će biti poduzete odgovarajuće mjere. Na tu temu  nedavno je održan i sastanak predstavnika Grada Rijeke, Županije i Ministarstva poljoprivrede kako bi se taj problem riješio na zadovoljavajući način.


13. TOMISLAVA ZEČEVIĆ PEDIĆ se nadovezala na pitanje autoceste Žuta lokva, te iznijela da je Žuta lokva iznimno značajan spoj i s nestrpljenjem ga se iščekuje, a novog Ministra više zanima autocesta preko Bosne nego spoj na Žutu Lokvu i Pelješki most što je od interesa za Hrvatsku.



Nadalje je iznijela da je otvaranjem čvora na Rujevici dobiveno još jedno crno žarište u Rijeci, ulica Antuna Barca i kružni tok te spoj prema Čandekovoj ulici gdje se nalaze dvije škole Osnovna škola Turnić i Eugen Kumičić, a slično stanje je i na Pehlinu gdje je prijelaz za učenike vrlo opasan, a promet vrlo frekventan.


 
Zanima je što će Grad Rijeka kao prijatelj djece poduzeti i tražiti da se poduzme po pitanju opasnih dijelova prometnica gdje je promet iznimno frekventan i gdje se brzo vozi, kako bi zaštitio svoje najmlađe sudionike u prometu, odnosno školarce, vrtićarce i sve one koji pješice idu u školu


Gradonačelnik mr.sc. Vojko Obersnel je u svezi njene opaske iznio da je prije mjesec dana putovao prema jugu odnosno u Dubrovnik, preko Senja na Vratnik, a vratio se preko Bosiljeva, gdje je cesta nešto kilometarski duža, ali je vremenski puno kraća, pa bi cesta koju članica Vijeća spominje skratila taj put za možda 15-tak minuta, što smatra da nije prioritetno važno, te iznio da postoji alternativa ukoliko se prema Dalmaciji vozi autocestom. Jedini problem je što je morao dva puta prelaziti državnu granicu, prolaziti carinske i policijske formalnosti, te je razmišljao kako to izgleda ljeti kada je promet intenzivan.


Osobno misli da je u interesu Republike Hrvatske i stanovnika juga Hrvatske riješiti koridor kroz Bosnu i Hercegovinu jer je neprihvatljivo da netko ne može iz jednog dijela županije preći u drugi dio županije, a da ne prolazi državnu granicu. Drago mu je da se sa predstavnicima Bosne i Hercegovine našlo rješenje koje je neusporedivo jeftinije i efikasnije od izgradnje megalomanskog projekta Pelješkog mosta protiv kojeg nema ništa, ali smatra da u ovom trenutku nije prioritet. 


U svezi drugog pitanja odgovorio je da, koliko je njemu poznato, na svim spomenutim lokacijama u zoni osnovne škole postoje pješački prijelazi i vertikalna signalizacija koja upozorava na blizinu osnovne škole i to se koristi svugdje u svijetu. Grad je razmatrao i mogućnost postavljanja ležećih policajaca koje za sada Zakon o sigurnosti prometa ne dozvoljava na prometnicama na kojima prolazi javni gradski prijevoz. Jedino što preostaje je da se kroz sustav represivnih mjera od strane policije utječe na neodgovorne vozače.


TOMISLAVA ZEČEVIĆ PEDIĆ je iznijela da će na spoju Rujevica u osmom mjesecu, nakon otvaranja novog trgovačkog centra, biti izuzetno frekventno, jer se već i sada osjeća zagušenje u nekim vršnim satima, a što će tek biti u 9 mjesecu kada se krene u školu. 


Gradonačelnik mr.sc. Vojko Obersnel je naglasio da će se izgradnjom ceste D-403 riješiti i problem zapadnog dijela grada jer će ta cesta, koja bi predstavljala ulaz u centar grada, preuzeti veliki dio prometa sa zapadnog dijela grada i rasteretiti taj dio grada. 


14. BOŽE MIMICA je upozorio da se na potezu široke prometnice Riva, točno ispred zgrade Jadrolinije nalazi vrlo opasan pješački prijelaz koji je neobilježen. Naime, vozila koja ulaze sa zapada prema istoku u ulicu Riva, nailaze na dva semafora ispred kojih se nalazi spomenuti pješački prijelaz, što posebice u otežanim prometnim uvjetima (sumaglice ili kiše) za vozače može biti vrlo zbunjujuće. Upitao je da li se na mjestu gdje se nalazi taj pješački prijelaz može postaviti semafor ili barem treptajuće svjetlo?


Gradonačelnik mr.sc. Vojko Obersnel je iznio da se slaže s konstatacijom da taj prijelaz, koji se nalazi između druga dva pješačka prijelaza, koja su semaforizirana, mogu biti zbunjujući i mogu nezgodno utjecati na percepciju vozača. Budući da je riječ o državnoj cesti kojom upravljaju Hrvatske ceste, nadležne stručne službe Grada i Rijeka prometa razmotrit će ovaj zahtjev i ukoliko za to postoje opravdane i tehničke mogućnosti, zahtjev za semaforizaciju uputiti Hrvatskim cestama.


· UTVRĐIVANJE DNEVNOG REDA


Predsjednica Gradskog vijeća Dorotea Pešić-Bukovac je izvijestila da na prijedlog dnevnog reda, koji je dostavljen uz poziv za sjednicu Gradskog vijeća, nije podnesen prigovor tako da se dnevni red smatra usvojenim kako je predloženo.


Zatim je predsjednica Gradskog vijeća objavila da je Gradsko vijeće usvojilo slijedeći


D N E V N I  R E D

1. Izbori i imenovanja:


a) Prijedlog za razrješenje i imenovanje člana Skupštine TD RIJEKA SPORT d.o.o.


b) Prijedlog za razrješenje i imenovanje članice Upravnog vijeća Dječjeg vrtića "Rijeka"


2. Informacija o realizaciji Projekta izgradnje zajedničke komunalne infrastrukture grada Rijeke financiranog kreditnim sredstvima i pripremi aplikacije za dogradnju sustava javne odvodnje otpadnih voda koja bi se financirala sredstvima fondova Europske unije


3. a) Informacija o Projektu EGOV4YOU-eGovernment for you (eUprava za Vas)


b) Informacija o Projektu – Speeding Every European Digital (SEED) ("Uključimo sve Europljane u digitalno doba")


4. Informacija o odbacivanju kaznene prijave u slučaju "Tržnice Rijeka"


5. a) Prijedlog odluke o izmjenama i dopunama Odluke o izradi Izmjena i dopuna Prostornog plana uređenja grada Rijeke 

b) Prijedlog odluke o izmjenama i dopunama Odluke o izradi Izmjena i dopuna Generalnog urbanističkog plana grada Rijeke


6. Prijedlog odluke o osnivanju Radne grupe za utvrđivanje činjenica o sigurnosti garaže Stari grad

7. Izvješće o stanju sustava zaštite i spašavanja na području grada Rijeke u 2011. godini


8. Prijedlog odluke o izmjeni Odluke o osnivanju kulturnih vijeća Grada Rijeke

9. Prijedlog odluke o osnivanju kulturnih vijeća Grada Rijeke

10. Prijedlog odluke o razrješenju člana Kulturnog vijeća za glazbenu i glazbeno-scensku umjetnost Grada Rijeke 


11. Prijedlog zaključka o imenovanju mrtvozornika za područje Grada Rijeke


TOČKA 1.


Izbori i imenovanja

a) Prijedlog za razrješenje i imenovanje člana Skupštine TD RIJEKA SPORT d.o.o.


b) Prijedlog za razrješenje i imenovanje članice Upravnog vijeća Dječjeg vrtića "Rijeka"



Predsjednica Gradskog vijeća Dorotea Pešić-Bukovac uvodno je izvijestila da je predlagatelj Odbor za izbor, imenovanja i razrješenja. 


U raspravi je sudjelovala članica Vijeća Tomislava Zečević Pedić ispred Kluba vijećnika HDZ-a, Ivan Ivaniš ispred Odbora za izbor, imenovanja i razrješenja i Tomislava Zečević Pedić. 


Nakon rasprave, Gradsko vijeće je VEĆINOM GLASOVA (22 za, 8 protiv) donijelo slijedeće odluke:


a)

O D L U K U


o razrješenju i imenovanju člana Skupštine TD RIJEKA SPORT d.o.o.

I.



Razrješuje se mr.sc. Šime JAGIČIĆ dužnosti člana Skupštine TD RIJEKA SPORT d.o.o.

II.


Za člana Skupštine TD RIJEKA SPORT d.o.o. imenuje se Ismet MEŠANOVIĆ.


III.



Ova Odluka stupa na snagu danom donošenja.


b)

O D L U K U


o razrješenju i imenovanju članice Upravnog vijeća


Dječjeg vrtića "Rijeka"


I.



Razrješuje se Aleksandra SKLEPIĆ dužnosti članice Upravnog vijeća Dječjeg vrtića "Rijeka". 


II.



Za članicu Upravnog vijeća Dječjeg vrtića "Rijeka" od strane osnivača imenuje se Tajana MASOVČIĆ, na vrijeme do isteka mandata članova Upravnog vijeća.


III.



Ova Odluka stupa na snagu danom donošenja.


TOČKA 2.


Informacija o realizaciji Projekta izgradnje zajedničke komunalne infrastrukture grada Rijeke financiranog kreditnim sredstvima i pripremi aplikacije za dogradnju sustava javne odvodnje otpadnih voda koja bi se financirala sredstvima 

fondova Europske unije



Predsjednica Gradskog vijeća Dorotea Pešić-Bukovac je uvodno izvijestila da su zaključci odbora koji su razmatrali ovu točku dnevnog reda dostavljeni članovima Vijeća na klupe.



Dodatno uvodno usmeno izlaganje podnio je direktor Komunalnog društva Vodovod i kanalizacija Željko Mažar.


U raspravi su sudjelovali članovi Vijeća Marko Filipović ispred Kluba članova Gradskog vijeća SDP, IDS, ARS, HSLS, HSS i SDA, Ernest Cukrov i mr.sc. Šime Jagičić te Gradonačelnik mr.sc. Vojko Obersnel.


Nakon rasprave, Gradsko vijeće je JEDNOGLASNO donijelo sljedeći

z a k l j u č a k

Prihvaća se Informacija o realizaciji Projekta izgradnje zajedničke komunalne infrastrukture grada Rijeke financiranog kreditnim sredstvima i pripremi aplikacije za dogradnju sustava javne odvodnje otpadnih voda koja bi se financirala sredstvima fondova Europske unije.


TOČKA 3.

a) Informacija o Projektu EGOV4YOU-eGovernment for you (eUprava za Vas)

b) Informacija o Projektu – Speeding Every European Digital (SEED) ("Uključimo sve Europljane u digitalno doba")


Predsjednica Gradskog vijeća Dorotea Pešić-Bukovac je uvodno izvijestila da su zaključci odbora koji su razmatrali ovu točku dnevnog reda dostavljeni članovima Vijeća na klupe.



Dodatno uvodno usmeno izlaganje podnijeli su pročelnik Zavoda za informatičku djelatnost Vanja Smokvina, voditeljica službe za internet podršku i voditeljica Projekta EGOV4YOU-eGovernment for you Tatjana Perše te ravnatelj Direkcije za razvoj informacijskih sustava Željko Jurić.

U raspravi su sudjelovali članovi Vijeća Vuk Prica ispred Kluba članova Gradskog vijeća SDP, IDS, ARS, HSLS, HSS i SDA i Ana Turak. 

Nakon rasprave, Gradsko vijeće je JEDNOGLASNO donijelo sljedeći


z a k l j u č a k


1. Prihvaća se Informacija o Projektu EGOV4YOU-eGovernment for you (eUprava za Vas).



2. Prihvaća se Informacija o Projektu – Speeding Every European Digital (SEED) ("Uključimo sve Europljane u digitalno doba").

TOČKA 4.

Informacija o odbacivanju kaznene prijave u slučaju "Tržnice Rijeka"



Dodatno uvodno usmeno izlaganje podnio je Gradonačelnik mr.sc. Vojko Obersnel.

U raspravi su sudjelovali članovi Vijeća Lidija Flas ispred Kluba članova Gradskog vijeća SDP, IDS, ARS, HSLS, HSS i SDA, Tomislava Zečević Pedić ispred Kluba vijećnika HDZ-a, Dinko Beaković ispred Kluba PGS-a, Danko Švorinić, Ivan Bogdanić, Tomislava Zečević Pedić, Ernest Cukrov, Dinko Beaković i Lidija Flas, Gradonačelnik mr.sc. Vojko Obersnel te završno Ivan Bogdanić ispred Kluba vijećnika HDZ-a. 


U okviru rasprave pod ovom točkom dnevnog reda Gradonačelnik mr.sc. Vojko Obersnel je, ponukan tvrdnjama člana Vijeća Ivana Bogdanića o nezakonitim radnjama vezanim za prijenos vlasništva nad objektima Lovorke Kukanić, obećao za sljedeću sjednicu Gradskog vijeća pripremiti dokumentaciju koja se odnosi na sudski spor kojeg je pokrenuo Grad Rijeka protiv Tržnica Rijeka kako bi osporio upis vlasništva Tržnica Rijeka na objektima "Lovorke Kukanić" i koji je još uvijek u tijeku.


Nakon rasprave, Gradsko vijeće je VEĆINOM GLASOVA (18 za, 13 suzdržanih) donijelo sljedeći


z a k l j u č a k

Prihvaća se Informacija o odbacivanju kaznene prijave u slučaju "Tržnice Rijeka".

TOČKA 5.


a) Prijedlog odluke o izmjenama i dopunama Odluke o izradi Izmjena i dopuna Prostornog plana uređenja grada Rijeke 

b) Prijedlog odluke o izmjenama i dopunama Odluke o izradi Izmjena i dopuna Generalnog urbanističkog plana grada Rijeke

Predsjednica Gradskog vijeća Dorotea Pešić-Bukovac je uvodno izvijestila da su zaključci odbora koji su razmatrali ovu točku dnevnog reda dostavljeni članovima Vijeća na klupe te da je Odbor za Statut, Poslovnik i propise uputio predlagatelju prijedlog da se ovim odlukama izmijeni i članak 9. u obje osnovne odluke. Slijedom zaključka Odbora za Statut, Poslovnik i propise, Gradonačelnik kao predlagatelj podnio je pisane amandmane na oba prijedloga odluka. Zaključak Gradonačelnika, u kojem su sadržani amandmani Gradonačelnika, dostavljen je članovima Vijeća na klupe, a amandmani su postali sastavni dio prijedloga o kojima će Vijeće raspravljati i odlučivati.


Dodatno uvodno usmeno izlaganje podnio je pročelnik Odjela gradske uprave za razvoj, urbanizam, ekologiju i gospodarenje zemljištem Srđan Škunca.


Nakon rasprave u kojoj je sudjelovao član Vijeća Ernest Cukrov, Gradsko vijeće je JEDNOGLASNO donijelo:


a)


Odluku o izmjenama i dopunama Odluke o izradi Izmjena i dopuna Prostornog plana uređenja grada Rijeke,


b)


Odluku o izmjenama i dopunama Odluke o izradi Izmjena i dopuna Generalnog urbanističkog plana grada Rijeke.


TOČKA 6.


Prijedlog odluke o osnivanju Radne grupe za utvrđivanje činjenica o sigurnosti 


garaže Stari grad


Predsjednica Gradskog vijeća Dorotea Pešić-Bukovac je uvodno izvijestila da je predlagatelj član Gradskog vijeća Danko Švorinić, a da je prijedlog podržalo još šest članova Gradskog vijeća i to Predrag Blečić, Dinko Beaković, Ivan Bogdanić, Hrvoje Burić, Branko Rađa i Josip Rupčić. Predsjednica Vijeća nadalje je izvijestila da su zaključci odbora koji su razmatrali ovu točku dnevnog reda, kao i očitovanje Gradonačelnika na prijedlog, dostavljeni članovima Vijeća na klupe. Sukladno traženju predlagatelja Danka Švorinića za vrijeme stanke su članovima Vijeća na klupe dostavljeni i dodatni materijali vezani za ovu točku dnevnog reda.


Dodatno uvodno usmeno izlaganje podnio je član Gradskog vijeća Danko Švorinić. U okviru uvodnog izlaganja Danko Švorinić je izvijestio da, s obzirom na stajališta radnih tijela i Gradonačelnika, koji su izrazili protivljenje formiranju radnog tijela, ni on osobno kao predlagatelj nema ništa protiv da se umjesto donošenja odluke o formiranju radnog tijela, nakon rasprave pod ovom točkom dnevnog reda, donesu određeni zaključci. S obzirom da je Gradonačelnik predložio određene zaključke i on osobno je pripremio u pisanoj formi nekoliko prijedloga zaključaka pa je zamolio da se oni umnože i podijele svim članovima Gradskog vijeća na klupe. Izvijestio je da se zaključci sastoje od tri točke od kojih je jedna sadržajno identična prijedlogu zaključka kojeg je predložio i Gradonačelnik.


U raspravi su sudjelovali članovi Vijeća mr.sc. Nikola Ivaniš ispred Kluba PGS-a, Marko Filipović ispred Kluba članova Gradskog vijeća SDP, IDS, ARS, HSLS, HSS i SDA, mr.sc. Nikola Ivaniš, Dinko Beaković, Tomislava Zečević Pedić i Ernest Cukrov, Danko Švorinić kao predlagatelj te Gradonačelnik mr.sc. Vojko Obersnel.


Danko Švorinić je kao predlagatelj izvijestio da odustaje od Prijedloga odluke o formiranju Radne grupe te je predložio da Gradsko vijeće umjesto osnivanja radne grupe donese sljedeće zaključke:


"1. Gradsko vijeće od Ministra graditeljstva zahtijeva provođenje postupka kojim bi se utvrdilo je li garaža Stari Grad napravljena sukladno Zakonu o gradnji i posebnim propisima.



2. Od Uprave za inspekcijske poslove Gradsko vijeće traži ubrzani postupak o utvrđivanju sadašnjeg stanja građevine u pogledu njezine statičke pouzdanosti te ovisno o tome poduzme mjere, ukoliko su potrebne, neovisno o budućim planiranim aktivnostima radi izgradnje Gradske knjižnice, a koja će biti predmet zasebnog projekta.



3. Gradsko vijeće od Gradonačelnika Grada Rijeke traži da Gradskom vijeću u roku od 30 dana podnese pismeno izvješće o daljnjim planiranim mjerama koje Grad Rijeka namjerava poduzeti, a vezano uz obavezu vlasnika garaže da Gradu Rijeci isporuči ispravnu ploču za građenje gradske knjižnice. Također, od Gradonačelnika Grada Rijeke se traži kontinuirano informiranje Gradskog vijeća o daljnjim poduzetim mjerama u rješavanju problema garaže Stari Grad."


Marko Filipović je, ispred Kluba članova Gradskog vijeća SDP, IDS, ARS, HSLS, HSS i SDA, predložio da Gradsko vijeće usvoji zaključke u tekstu predloženom od strane Gradonačelnika, s time da se u točki 3. prijedloga zaključka Gradonačelnika umjesto riječi: "statičke pouzdanosti" upotrijebe riječi: "mehaničke otpornosti i stabilnosti" kao ispravan stručni termin. 


Gradonačelnik mr.sc. Vojko Obersnel je predložio da Vijeće donese zaključke koji će sadržajno obuhvatiti i njegov prijedlog kao Gradonačelnika te djelomično i prijedlog zaključaka člana Vijeća Danka Švorinića i to u dijelu kojim bi se dopunila točka 2. zaključka utvrđenjem da se zahtjev za ubrzanim postupkom uputi ne samo Upravi za inspekcijske poslove nego i nadležnom Ministru te u dijelu da se njega kao Gradonačelnika obaveže da će o svim poduzetim mjerama obavještavati Gradsko vijeće.



Danko Švorinić je izvijestio da je suglasan s takvim prijedlogom.


Nakon rasprave, Gradsko vijeće je VEĆINOM GLASOVA (26 za, 1 protiv)  donijelo sljedeći

z a k l j u č a k


1. Utvrđuje se da je Ministarstvo graditeljstva i prostornog uređenja putem svojih inspekcijskih službi jedino mjerodavno tijelo za provedbu propisa kojima se uređuje pitanje gradnje, utvrđuje stanje građevine i određuju potrebne mjere za sanaciju građevine, ako je ona potrebna.



2. Gradsko vijeće Grada Rijeke zahtijeva od Ministra graditeljstva i prostornog uređenja i Uprave za inspekcijske poslove provođenje ubrzanog postupka kako bi se nedvojbeno utvrdilo sadašnje stanje građevine podzemne garaže Stari grad u pogledu njezine mehaničke otpornosti i stabilnosti te da, ovisno o tome, poduzmu mjere, ukoliko su potrebne, neovisno o budućim planiranim aktivnostima oko izgradnje Gradske knjižnice, koja će biti predmet zasebnog projekta.



3. Zadužuje se Gradonačelnik Grada Rijeke da kontinuirano obavještava Gradsko vijeće o svim daljnjim mjerama koje će biti poduzete na rješavanju problematike vezane uz podzemnu garažu Stari grad.


TOČKA 7.


Izvješće o stanju sustava zaštite i spašavanja na području grada Rijeke 


u 2011. godini


Gradsko vijeće je, bez rasprave, JEDNOGLASNO donijelo slijedeći 


z a k l j u č a k


Prihvaća se Izvješće o stanju sustava zaštite i spašavanja na području grada Rijeke u 2011. godini.


TOČKA 8.

Prijedlog odluke o izmjeni Odluke o osnivanju kulturnih vijeća 

Grada Rijeke


Predsjednica Gradskog vijeća Dorotea Pešić-Bukovac je uvodno izvijestila da je predlagatelj član Gradskog vijeća Danko Švorinić, a da je prijedlog podržalo još šest članova Gradskog vijeća i to Josip Rupčić, Predrag Blečić, Ivan Bogdanić, Hrvoje Burić, Branko Rađa i Dinko Beaković. Predsjednica Vijeća nadalje je izvijestila da su zaključci odbora koji su razmatrali ovu točku dnevnog reda te očitovanje Gradonačelnika na prijedlog dostavljeni članovima Vijeća na klupe. 



Dodatno uvodno usmeno izlaganje podnio je član Gradskog vijeća Danko Švorinić.



Nakon uvodnog izlaganja, Danko Švorinić je kao predlagatelj izvijestio da povlači prijedlog pod ovom točkom dnevnog reda.


TOČKA 9.


Prijedlog odluke o osnivanju kulturnih vijeća Grada Rijeke

Predsjednica Gradskog vijeća Dorotea Pešić-Bukovac je uvodno izvijestila da su zaključci odbora koji su razmatrali ovu točku dnevnog reda dostavljeni članovima Vijeća na klupe te da su amandmane na Prijedlog odluke podnijeli član Gradskog vijeća Danko Švorinić i Odbor za Statut, Poslovnik i propise.


Dodatno uvodno usmeno izlaganje podnio je pročelnik Odjela gradske uprave za kulturu Ivan Šarar koji je ujedno ispred predlagatelja izvijestio Vijeće da je suglasan s podnesenim amandmanima na Prijedlog odluke kako slijedi:


- amandmanom kojeg je podnio član Vijeća Danko Švorinić na članak 7. koji glasi: "stavak 1. mijenja se tako da glasi: "Član Vijeća koji je neposredno osobno zainteresiran za donošenje odluke o nekom pitanju ne može sudjelovati u raspravi i izuzet je od odlučivanja po tom pitanju."


- na amandmane koje je podnio Odbor za Statut, Poslovnik i propise na proslov kako slijedi: "U proslovu Prijedloga odluke broj:"44/08" zamjenjuje se brojem:"44/09" te na članak 5. kako slijedi:"U članku 5. stavak 4. briše se."


U raspravi su sudjelovali članovi Vijeća Dinko Beaković, Ivan Ivaniš i Danko Švorinić te pročelnik Odjela gradske uprave za kulturu Ivan Šarar.



Nakon rasprave, Gradsko vijeće je VEĆINOM GLASOVA (24 za, 1 suzdržan) donijelo Odluku o osnivanju kulturnih vijeća Grada Rijeke.


TOČKA 10.


Prijedlog odluke o razrješenju člana Kulturnog vijeća za glazbenu i glazbeno-scensku umjetnost Grada Rijeke



Predsjednica Gradskog vijeća Dorotea Pešić-Bukovac je uvodno izvijestila da su zaključci odbora koji su razmatrali ovu točku dnevnog reda dostavljeni članovima Vijeća na klupe. 


Gradsko vijeće je, bez rasprave, JEDNOGLASNO donijelo Odluku o razrješenju člana Kulturnog vijeća za glazbenu i glazbeno-scensku umjetnost Grada Rijeke.


TOČKA 11.


Prijedlog zaključka o imenovanju mrtvozornika za područje 


Grada Rijeke



Predsjednica Gradskog vijeća Dorotea Pešić-Bukovac je uvodno izvijestila da su zaključci odbora koji su razmatrali ovu točku dnevnog reda dostavljeni članovima Vijeća na klupe. 


Gradsko vijeće je, bez rasprave, JEDNOGLASNO donijelo slijedeći 


z a k l j u č a k


1. Predlaže se da Županijska skupština Primorsko-goranske županije za mrtvozornike za područje Grada Rijeke imenuje: 


- prof. dr. sc. Dražena Cuculića, dr. med.,


- dr. sc. Mirana Čoklu, dr. med., 


- doc. dr. sc. Valtera Stembergu, dr. med., 


- prof. dr. Alana Bosnara, dr. med. i 


- Moranu Čengija, dr. med.


2. Ovaj zaključak prosljeđuje se Županijskoj skupštini Primorsko-goranske županije. 



Sjednicu su napustili prije završetka članovi Gradskog vijeća: mr.sc. Vesna Buterin, Tea Čaljkušić-Mance i mr.sc. Bojan Šober.


Sjednica je zaključena u 15,40 sati.


   Tajnica
 




       Predsjednica


  Gradskog vijeća




       
Gradskog vijeća


   Mirna Pavlović - Vodinelić, v.r.



  Dorotea Pešić - Bukovac, v.r.
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